

《单词百科:cheetahs是什么意思?cheetahs怎么发音?cheetahs的解释和用法》

英语单词cheetahs是什么意思?cheetahs怎么读?cheetahs怎么发音?简答网为您整理了cheetahs的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



cheetahs怎么读

cheetahs的读音:[t i:t z]

cheetahs的意思

1、n. (奔跑极快的) 非洲猎豹(cheetah的名词复数);

cheetahs的双语例句

1、Cheetahs , the champion sprinters of the animal kingdom , have non-retractable claws that give a similar advantage.

猎豹是动物中的短跑之王，
它的脚爪是不能伸缩的，这给猎豹提供了类似的优势(译注:即和地面的接触面积更大)。

2、 Right now, he and five additional mother cheetahs live indoors and outdoors in the big courtyard.

现在, 它和另五只母豹生活在分室内室外两部分的一处大院里。

3、 The odor is the possession that those undaunted cheetahs can be proud of.

这种味道,只有大无畏的猎豹身上才会拥有,这是一种至高无上的骄傲。

4、 EIGHT : Speed isn't always an advantage. The snails were on board with the cheetahs.

往前赶并不一定是件好事. 蜗牛与 猎豹 不是同在船上。

5、 For example, some farmers in Kenya use donkeys to guard against lions and cheetahs.

例如, 在肯尼亚一些农民使用毛驴防范狮子和猎豹。

6、 Like the cheetahs and pumas in North America, the tiger slipped through by a whisker.

就像北美的猎豹与美洲狮一样, 老虎逃过一劫,间不容发。

7、 Eight: Speed isn't always an advantage. The snails were on board with the cheetahs.

速度快的不一定占尽优势, 行动缓慢如蜗牛也与快豹一同登上了方舟。

8、 For example, some farmers in Kenya, use donkeys donkeys to got guard against lions and cheetahs.

举个例子来说, 一些在肯尼亚的农民用驴子来对抗狮子和豹子。

9、 Scientists are attempting to discover exactly what makes cheetahs the fastest running animals on the planet.

科学家正试图发现什么使猎豹成为地球上最快的奔跑动物。

以上是简答网为您整理的cheetahs怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于cheetahs的用法、

cheetahs的释义、 cheetahs的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/cheetahs>

